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                                                                                                       Krobia, dnia 5 września 20012 r. 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XXV/2012 
  
                  z   XXV sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  30 sierpnia 2012 r. w ZSOiZ w Krobi     

=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.30 

                    godzina zakończenia :   18.00  

                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.  

                 Ponadto w sesji uczestniczyli :   

              ====================== 

                    1.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia. 

                    2.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy.  

                    3.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                    4.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                    5.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
 

                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XXIII i XXIV sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

 a) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów,   

 b) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego,  

 c) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego, 

 

 

d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej                     

w Krobi, 

e) zobowiązania Burmistrza Krobi do podjęcia działań w kierunku realizacji zadania 

publicznego Gminy Krobia w trybie określonym w przepisach o partnerstwie 

publiczno-prywatnym, 

f) realizacji   inwestycji   pn. „Przebudowa   ul. Franciszka Rejka   oraz                                       

ul. Kasztelańskiej w Krobi” wraz z zarządzaniem i utrzymaniem                              

ww. infrastruktury poprzez zawarcie umowy o partnerstwie publiczno-

prywatnym, 

g)  emisji  obligacji  Gminy  Krobia  oraz  zasad  ich zbywania, nabywania i wykupu, 

h)  zmiany   Uchwały Nr  XVIII/127/2011   Rady Miejskiej   w  Krobi    z    dnia                       

27 grudnia 2011 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy                 

Krobia  na  lata   2012-2025, 

 i)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012.  

  9. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia, kształtowaniu                         

się  wieloletniej prognozy finansowej oraz przebiegu wykonania planów 

finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2012 r. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
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11. Wolne głosy i wnioski.  

12. Zakończenie.  

 Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych zaproszonych gości.   

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, nieobecny radny              

K. Perdon, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
 

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

      Przewodniczący Rady: wnoszę o zmianę porządku obrad sesji o rozpatrzenie projektu uchwały                

w sprawie zobowiązania Burmistrza Krobi do podjęcia działań w kierunku realizacji zadania 

publicznego Gminy Krobia w trybie określonym w przepisach o partnerstwie publiczno-prywatnym 

jako pkt 8e, natomiast projektu uchwały w sprawie  realizacji   inwestycji   pn. „Przebudowa                   

ul. Franciszka Rejka   oraz ul. Kasztelańskiej w Krobi” wraz z zarządzaniem i utrzymaniem                              

ww. infrastruktury poprzez zawarcie umowy o partnerstwie publiczno-prywatnym jako pkt 8 f.   

      Zgłoszoną zmianę porządku obrad sesji przejęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

      Porządek obrad po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

      Pierwotny porządek obrad stanowi załącznik do protokołu. 
             
      Ad. 3 Przyjęcie protokołów z  XXIII i XXIV sesji.       
      Protokół z XXIII sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

      Protokół z XXV sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  
 

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

Sekretarz Gminy : do Powiatowego Zarządu Dróg skierowano interpelacje zgłoszone przez radnych 

G. Skrobałę, I. Jóźwiaka i R. Olejniczaka. 
       
      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.       
      Ł. Kubiak : zapytanie kieruję do Naczelnika WIGP p. Olejnika  w związku z ciągłym nie 

dokończeniem przebudowy drogi nr 434 na terenie naszej gminy. Pytanie mieszkańców i sołtysa 

wsi Żychlewo odnośnie zbyt wysokich progów przey zjazdach z tej drogi. Poprzez tak wysokie 

usytuowanie zjazdów utrudniony jest wjazd i wyjazd z posesji. Czy od ostatniej sesji posiada Pan 

nowe informacje w związku z zakończeniem remontu tego odcinka drogi.   

      M. Szpurka : ponawiam sprawę kabla linii telekomunikacyjnej na nieruchomości przy drodze nr 434 

ponieważ rolnik nie ma możliwości uprawy tego gruntu,  do tej pory nie zostały one sunięte. 

      E. Dopierała : zgłaszam konieczność wyczyszczenia rowu melioracyjnego przy drodze przy dworcu 

w kierunku Rejonu Dróg. Rów ten wymaga konserwacji, jest pozarastany, brak możliwości 

odprowadzenia wody.  
   

      Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym.  

29.06. Uczestniczyłem w uroczystości zakończenia roku szkolnego w ZSPiG krobi. 

08.07.  Uczestniczyłem w Wystawie Bydła w Publiszkach. 

26.07. Sesja nadzwyczajna XXIV, wcześniej dobyło się posiedzenie Komisji Budżetu. 

28.08. Razem z radnym Marianem Szpurka uczestniczyliśmy w Jubileuszu 75-lecia OSP Rogowo. 

16.08. Delegacja Rady Miejskiej uczestniczyła w pogrzebie byłego radnego św. Stanisława Hyżyka    

z Domachowa. 

28.08. Posiedzenie wspólne komisji Rady dla omówienia projektów uchwał i spraw bieżących oraz 

posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

30.08. Posiedzenie Komisji Budżetu.  
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Na salę obrad przybył radny K. Perdon. 
 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił Sekretarz Gminy, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.   
 

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Sekretarz Gminy.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała w dniu 

28.08.br, wszystkie wnioski spełniały wymagane warunki do przyznania stypendiów i projekt 

uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XXV/197/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2012 r. w sprawie 

przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów, przejęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP oraz informację dotyczącą sprzedaży 

lokali : lokal przedmiotowej uchwały wyceniony byłby na ok. 38 tys. zł,    natomiast  kolejnej 

uchwały z porządku obrad o wartości ok. 47 tys. zł. W latach 1996 – 2006 sprzedażnych zostało 49 

lokali, a w latach 2006 – 2008 10 lokali. Bilans zysków i strat odnośnie poszczególnych lokali, to 

pierwszy lokal 47 tys. zł, natomiast drugiego lokalu to 34 tys. zł, są to koszty, które wciągu pięciu 

lat poniesiono na remonty.  

E. Dopierała : zgodnie z prawem i uchwałą, którą w ubiegłym roku przyjmowaliśmy z bonifikaty 

tak znacznej mogą korzystać długoletni najemcy, a w tym przypadku są to 4 lata. Wnioskuję aby jak 

najszybciej opracować nowe zasady przyznawania bonifikat, ponieważ takie przypadki jak lokator 

mieszka tak krótko, Gmina mieszkanie mu wyremontowała. Chodzi o to, aby za dobre mieszkania 

nie uzyskiwać ceny, która nie równa się nawet kosztom remontu. Wnioskuję aby pilnie do tego 

tematu powrócić. 

M. Szpurka :  jakie były koszty remontu tego lokalu? 

Naczelnik WIGP : koszty remontu pokrycia dachowego i okien 40 tys. zł, koszty całkowite 

przystosowania lokalu do zamieszkania 43 tys. zł. 

Uchwałę Nr XXV/198/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2012 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego; rozpatrzono następującą ilością głosów :  5 za,              

5 przeciwnych, 5 wstrzymujących, głosowało15 radnych. Wobec powyższego głosowania uchwała 

nie została podjęta.  
 

c)  wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

Uchwałę Nr XXV/199/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2012 r. w sprawie  

wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego;  przyjęto większością głosów,  9 za,                           

2 przeciwne, 4 wstrzymujące, głosowało 15 radnych. 
 

d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 

Uchwałę Nr XXV/200/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2012 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

e)  zobowiązania Burmistrza Krobi do podjęcia działań w kierunku realizacji zadania 

publicznego Gminy Krobia w trybie określonym w przepisach o partnerstwie publiczno-

prywatnym. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  



 4 

Uchwałę Nr XXV/201/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2012 r. w sprawie 

zobowiązania Burmistrza Krobi do podjęcia działań w kierunku realizacji zadania publicznego 

Gminy Krobia w trybie określonym w przepisach o partnerstwie publiczno-prywatnym; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

f) realizacji   inwestycji   pn. „Przebudowa   ul. Franciszka Rejka   oraz ul. Kasztelańskiej                  

w Krobi” wraz z zarządzaniem i utrzymaniem ww. infrastruktury poprzez zawarcie umowy 

o partnerstwie publiczno-prywatnym.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 

Uchwałę Nr XXV/202/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2012 r. w sprawie  realizacji   

inwestycji   pn. „Przebudowa   ul. Franciszka Rejka   oraz ul. Kasztelańskiej w Krobi” wraz z 

zarządzaniem i utrzymaniem ww. infrastruktury poprzez zawarcie umowy o partnerstwie publiczno-

prywatnym; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

g) emisji obligacji Gminy Krobia oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 

Uchwałę Nr XXV/203/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2012 r. w sprawie  emisji 

obligacji Gminy Krobia oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 15 radnych. 
 

h) zmiany   Uchwały Nr  XVIII/127/2011   Rady Miejskiej   w  Krobi    z    dnia 27 grudnia 

2011 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata  2012-2025. 

Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie oraz poprawkę, stanowiącą załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu.   

Zgłoszoną autopoprawkę przejęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  

Uchwałę Nr XXV/204/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2012 r. w sprawie  zmiany   

Uchwały Nr  XVIII/127/2011   Rady Miejskiej   w  Krobi    z    dnia 27 grudnia 2011 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata  2012-2025; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 15 radnych. 
 

i) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012. 

Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie oraz poprawkę, stanowiącą załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu.   

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym i projekt 

uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie przy obecności wszystkich 

członków komisji.  

Zgłoszoną autopoprawkę przejęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  

Uchwałę Nr XXV/205/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2012 r. w sprawie  zmian 

budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 

radnych. 
 

Ad. 9 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia, kształtowaniu się  

wieloletniej prognozy finansowej oraz przebiegu wykonania planów finansowych gminnych 

instytucji kultury za I półrocze 2012 r. 

Informację przedstawił Skarbnik Gminy, stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

Ad. 10  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Naczelnik WIGP : odnośnie drogi wojewódzkiej nr 434 prace prowadzone są nadal przez 

konsorcjum, które wygrało przetarg i zgodnie z informacją WZDW termin realizacji inwestycji 

upływa końcem września br. Odnośnie odcinka od Krobi w kierunku Rawicza, to realizowany jest 

przez konsorcjum „Drogi i Ulice” z Leszna, natomiast od Krobi w kierunku Gostynia przez firmę 
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Prid z Nowego Tomyśla, położenie ostatniej warstwy asfaltu było realizowane w tym samym czasie 

na obu odcinkach. 

Odnośnie interpelacji radnego M. Szpurka w sprawie kabla telekomunikacyjnego, to po poprzedniej 

sesji zostało to uzgodnione, właściciel przekazał do nas pismo w tej sprawie. Również przekazane 

zostało ono przez nas pismo do odpowiedniej instytucji, czyli Telekomunikacji w Katowicach, także 

sprawa ta jest rozpatrywana przez zarządcę sieci, jest to kwestia służebności przesyłu pomiędzy 

właścicielem nieruchomości, a właścicielem tej sieci. 

Odnośnie interpelacji radnej E. Dopierała to ustalone zostanie, którego rowu melioracyjnego to 

dotyczy, ponieważ są tam rowy prywatne, rowy zarządzane przez Spółki Wodne i Skarb Państwa.   

Prosiłbym o wyjaśnienie, który to jest rów, aby można skierować pismo do odpowiedniej instytucji.  

M. Szpurka : wg mojej wiedzy dotyczy to odcinka rowu przy p. Dopierała. 

Naczelnik WIGP : skierowane zostanie pismo do właściwej instytucji. 
 

Ad. 11  Wolne głosy i wnioski.  

M. Szpurka : co dalej z przydomowymi oczyszczalniami? 

Naczelnik WIGP : projekt realizowany jest przez MZWiKW w Strzelcach Wielkich, zgłoszono 36 

wniosków mieszkańców o dofinansowanie, spotkanie w tym temacie zostało powtórzone,  środki          

w budżecie na pojedyncze wnioski są zabezpieczone do 50 % inwestycji. 

R. Olejniczak : mieszkańcy Starej Krobi złożyli 40 wniosków o dofinansowanie i wszystkie były 

odmowne. 

Naczelnik WIGP : w pierwszej kolejności realizowane mogły być realizowane tylko te 

oczyszczalnie ścieków, których teren nie był objęty projektem budowy sieci kanalizacji sanitarnej. 

W tym naborze te wnioski nie mogły być realizowane, przy projektowaniu budżetu na kolejny rok 

temat ten zostanie rozważony.   

G. Skrobała : czy poczyniono jakieś działania odnośnie zamontowania progów zwalniających we 

wsi Gogolewo? 

Naczelnik WIGP : spotkanie z mieszkańcami w tym temacie odbyło się i nie znam obecnie żadnych 

ustaleń, pytanie to przekażę p. Burmistrzowi.  

R. Olejniczak : dziękuję pracownikom grupy remontowo-porządkowej za wykonanie parkingu przy 

szkole w Starej Krobi. 

Dyrektor ZSPiG w Starej Krobi : przyłączam się także do tych podziękowań.  

 

Ad. 12 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, dziękuję 

wszystkim za przybycie i zamykam XXV sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

     

   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska    

 

 

 

 

 

 


